

Title (en)
Book cover with exchangeable fixings.

Title (de)
Einbanddecke mit lösbarer Halterungen.

Title (fr)
Reliure mobile.

Publication
EP 0134170 A1 19850313 (FR)

Application
EP 84401591 A 19840730

Priority
FR 8313410 A 19830811

Abstract (en)
[origin: US4587151A] The mobile binding consists of two sheets (1 and 2) of cardboard, or similar semi-rigid material, which extend over the whole length of the binding and which are stuck to each other, except at least in the end portions of the spine, and an opening (8) is provided in the inner sheet of cardboard, perpendicular to each of these end portions. The elements holding the magazines consist of clips (9) substantially in a S-form one (9a) of whose end branches is designed to be inserted into the middle of a magazine to be bound (10); the other end branch (9b) is designed to be inserted through one of the openings (8) of the inner sheet of the spine. Each clip (9) is in molded plastic, its central branch (9c) being extended to beyond the portion (9e) where it connects to the first end of branch (9b), by an overlay (9d) in the immediate proximity to the inner sheet.

Abstract (fr)
Ladite reliure mobile est constituée de deux feuilles (1 et 2) de carton, ou matière semi-rigide analogue, qui s'étendent sur toute la longueur de la reliure et qui sont collées l'une à l'autre, sauf au moins dans les portions d'extrémité du dos, une ouverture (8) étant prévue dans la feuille de carton interne, au droit de chacune de ces portions d'extrémité. Les éléments de maintien des revues sont constitués par des agrafes (9) sensiblement en S dont l'une (9a) des branches d'extrémité est destinée à être engagée au milieu d'une revue à relier (10); l'autre branche d'extrémité (9b) est propre à être engagée à travers l'une des ouvertures (8) de la feuille interne du dos; chaque agrafe (9) est en matière plastique moulée, sa branche médiane (9c) étant prolongée au-delà de la portion (9e) où elle se raccorde à la première branche d'extrémité (9b), par un becquet (9d) se trouvant à proximité immédiate de ladite feuille interne.

IPC 1-7
B42F 11/02

IPC 8 full level
B42F 11/02 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B42F 11/02 (2013.01 - EP US); **Y10T 428/24479** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/24628** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)
• [A] FR 2439681 A1 19800523 - BALLAND PHILIPPE
• [A] FR 695551 A 19301218
• [A] FR 2412414 A1 19790720 - VIALFONT MARIE PIERRE [FR]

Cited by
GB2298165A; DE202018104750U1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0134170 A1 19850313; EP 0134170 B1 19861126; AT E23824 T1 19861215; DE 3461435 D1 19870115; FR 2550492 A1 19850215;
FR 2550492 B1 19860912; US 4587151 A 19860506

DOCDB simple family (application)
EP 84401591 A 19840730; AT 84401591 T 19840730; DE 3461435 T 19840730; FR 8313410 A 19830811; US 63925884 A 19840808